



## Questions and Answers #1 / Questions et réponses #1

### ENGLISH

- Q1. Please provide a description of typical our representative buildings (age, type, usage) And approximation of geographic representation ?

It is impossible to provide a typical building at this time because they are owned by many different Federal Departments. They could be office buildings, laboratories, military buildings, etc.

- Q2. Regarding RFP Section 4:

- a. Please confirm that hourly rates presented in Appendix 2 are not used for the evaluation process described in section 4.1.2

Rates are not considered in the evaluation of this RFSA. They will appear in the SA and will have to be respected in future contracts.

- b. Please confirm that the second sentence of Section 4.2. 2. is intended to describe award process for Phase 2 ITTs (and not award process for this RFSA).

This sentence will be removed from the RFSA: *The responsive bid with the lowest evaluated price will be recommended for award of a contract.*  
It is not included in the French version (DAMA).

- Q3. Is there a target or limit on the number of suppliers that will be prequalified? **NO**

### FRANÇAIS

- Q1 : Pouvez-vous fournir la description d'un bâtiment typique ou représentatif ? (âge, type et utilisation) et quelle serait la répartition géographique approximative ?

Il n'est pas possible à ce moment-ci de décrire un bâtiment typique car ils appartiennent à plusieurs ministères fédéraux. Ce serait possiblement des édifices à bureaux, des laboratoires, des bâtiments militaires, etc.

- Q2 Section 4 de la DAMA:

- a. Pouvez-vous confirmer que les tarifs horaires demandés à l'Annexe 2 ne seront pas utilisés dans le processus d'évaluation des propositions décrit dans la section 4.1.2 ?

Les tarifs horaires ne seront pas utilisés dans l'évaluation des propositions. Ils seront affichés dans l'AMA et devront être respecté dans les contrats subséquents.

- b. Pouvez-vous confirmer que la deuxième phase de la section 4.2.2 a pour but de préciser le processus d'attribution des contrats de la phase 2 des Demandes de Propositions (et non du processus d'attribution de cette DAMA) ?

Cette phrase ne se retrouve pas dans la version française de la DAMA. Elle n'aurait pas dû s'y retrouver dans la version anglaise.

- Q3 : Est-ce qu'il y a un nombre cible ou limite de fournisseurs qui seront pré-qualifiés? **NON**